

Carl Fredrik Schultz was born in Oslo, Norway. He currently lives and works in Paris, France. He studied at Parsons School of Design in Paris, Los Angeles, and New York, from which he received a Bachelor Of Fine Arts. Here, he studied with Sean Scully among others. After graduation, he returned to Oslo where he exhibited extensively in both Norway and Sweden during the following decade. Among the many prestigious institutions to exhibit his works were the Art Societies of Bergen and Trondheim Kunstforening, as well as numerous private galleries. He returned to New York City in 1994 where he lived and worked until establishing himself in Paris in 2011. Carl Fredrik Schultz has been bought by several private and public collections, and has been requested for public art commissions. His numerous exhibitions and long standing reputation have given him a place in the Norwegian Encyclopedia.

Carl Fredrik Schultz est né à Oslo, Norvège. Actuellement, il vit et travaille à Paris, France. Il a étudié à Parsons School of Design à Paris, Los Angeles et New York, de laquelle il a obtenu un Bachelor of Fine Arts. Il y a étudié avec Sean Scully entre autres. Ayant reçu son diplôme, il est retourné à Oslo où il a exposé dans de nombreuses galeries et associations d'art dont celles de Bergen et Trondheim. Après une décennie en Scandinavie, il est retourné travailler à New York jusqu'à s'installer à Paris en 2011. Les peintures de Carl Fredrik Schultz ont été acquises par plusieurs collections privées et publiques, et il a été sollicité pour des décorations d'espaces publics. Ses nombreuses expositions et sa réputation bien fondée en tant qu'artiste lui ont valu une entrée dans l'Encyclopédie norvégienne.